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Zápis č. 4/2018 
Z Valné hromady SOTM, konané 6. prosince 2018 v 17.00 hodin v sídle 

SOTM 
 
Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
zástupců obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
Jednání Valné hromady Sdružení obcí Toulovcovy Maštale konané 6. prosince 2018 proběhlo 
v době od 17:00 hodin do 19:30 hodin. Jednání zahájila a řídila Lucie Oherová, ředitelka svazku. 

Program: 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
2. Hospodaření svazku k 31. 11. 2018 
3. Rozpočtová opatření  
4. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2018 
5. Přijetí dotace na aktivitu „Činnost a provoz turistického informačního centra“ ve výši 

50 487 Kč z programu „Podpora činnosti a provozu turistických informačních center 
v Pardubickém kraji“ a schválení smlouvy o poskytnutí dotace, evidenční číslo 
smlouvy: OKSCR/18/24748 

6. Vyhlášení výzvy k předkládání žádostí o dotaci z dotačního programu „Podpora 
budování infrastruktury cestovního ruchu v PK“ na rok 2019 

7. Vstup TIC Maštale do ATIC (asociace turistických informačních center) 
8. Členské příspěvky na rok 2019  
9. Návrh rozpočtu na rok 2019 
10. Účast TIC Maštale na veletrzích 
11. Zpráva o činnosti svazku v roce 2019 
12. Různé (návštěvnost rozhleden, Cyklo Maštale 2019, přistoupení nového člena do 

svazku) 
13. Schválení návrhu na usnesení 

 
Schválení programu Valné hromady 
Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
Volba návrhové komise 
Návrhová komise: Milada Drahošová, František Zavoral 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy. 
Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Martin Olbrich, Jaromír Raba 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
 
1. Kontrola dříve přijatých usnesení 
č. 2/2015 ředitelce SOTM dořešení přípojky NN na rozhledně Borůvce – nadále trvá 
č.2/2018  ředitelce svazku zpracování a podání žádosti o dotaci do Programu obnovy venkova 
  na rok 2019 – splněno 
 
Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 
 
2. Hospodaření DSO k 31. 11. 2018 
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Účetní svazku seznámila přítomné s hospodařením svazku k 31. 11. 2018. Dobrovolný svazek 
obcí vykazuje k datu 30. 11. 2018 tyto skutečnosti: příjmy ve výši 2.860.893,74 Kč / rozpočet po 
změnách ve výši 2.981,2 tis. Kč, tj. plnění na 96,0 %, výdaje ve výši 2.455.230,10 Kč / rozpočet po 
změnách ve výši 2.823,7 tis. Kč, tj. plnění na 87,0 %. 
Účastníci VH obdrželi tabulku s vyčíslením dosažených příjmů, výdajů a výsledku hospodaření v 
jednotlivých činnostech DSO vykázaných za turistickou sezónu roku 2017 a roku 2018. Svými 
dosaženými výsledky se turistická sezóna 2018 řadí mezi úspěšnější sezóny. Je potřeba zdůraznit, 
že svůj vliv na tomto výsledku má určitě i letošní příznivé počasí, které turistice přálo. 
V roce 2018 obdrželo  SOTM  5 dotací (4 z Pkr a 1 z ÚP) v úhrnné výši 770.487 Kč. K datu 30. 11. 
2018 je realizace akcí prováděných z dotačních titulů téměř ukončena, 1 dotace je vyúčtována, 2 
jsou vyčerpány a připraveny k vyúčtování, 1 není dokončena a průběžně se čerpá dotace z ÚP. 
V nákladech je zahrnut běžný provoz a výdaje spojené s čerpáním přijatých dotací včetně povinné 
spoluúčasti členských obcí. Čtvrtletně dochází k umoření jistiny přijaté půjčky v roce 2014, od poč. 
roku zaplaceno 75 tis. Kč. Zůstatek nesplacené jistiny na úvěrovém účtu činí k 30. 11. 2018  
244 tis. Kč. Zůstatek finančních aktiv = 1.275.051,28 Kč. 
 
Valná hromada bere na vědomí hospodaření DSO k 31. 11. 2018. 
 

3. Rozpočtová opatření  
Účetní svazku seznámila přítomné s rozpočtovými opatřeními.  

• č. 6: finanční vypořádání akce CM 2018 s generálním partnerem městem Proseč 
• č. 7: příjem 2 dotací: 1. Pkr- neinv. dotace „Činnost a provoz turistických informačních 

center“, 2. Úřad práce ČR – dotace na VPP na 1 měs. /zbytek dotace je zahrnut do 
rozpočtu na rok 2019. RO jsou přílohou tohoto zápisu. 

 
Valná hromada bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6 a 7. 
 
4. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2018 
V souladu s § 29 a 30 zák. č. 563/1991 Sb. o účetnictví v platném znění a v souladu s prováděcí 
vyhláškou č. 270/2010 Sb.  Valná hromada k provedení inventarizace majetku, pohledávek a 
závazků k datu 31. 12. 2018 jmenuje: ústřední inventarizační komisi ve složení: předseda: p. Bc. 
Jan Macháček, členové: p. František Bartoš, p. Luboš Šplíchal, dílčí inventarizační komisi ve 
složení: předseda: p. Lucie Oherová, členové: p. Iveta Nováková, sl. Lucie Baloghová. Zahájení 
jednotlivých fyzických inventur se stanovuje na 28. 12. a ukončení na 31. 12. 2018. Dokladová 
inventarizace bude provedena v období od 15. do 18. ledna 2019.  
 
Valná hromada schvaluje plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2018 a složení 
ústřední a dílčí inventarizační komise. 
Pro: 12, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 
5. Přijetí dotace na aktivitu „Činnost a provoz turistického informačního centra“ ve výši 50 
487 Kč z programu „Podpora činnosti a provozu turistických informačních center v 
Pardubickém kraji“ a schválení smlouvy o poskytnutí dotace, evidenční číslo smlouvy: 
OKSCR/18/24748 

Valná hromada schvaluje přijetí dotace na aktivitu „Činnost a provoz turistického informačního 
centra“ ve výši 50 487 Kč z programu „Podpora činnosti a provozu turistických informačních center 
v Pardubickém kraji“ a smlouvu o poskytnutí dotace, evidenční číslo smlouvy: OKSCR/18/24748. 
Smlouva je přílohou zápisu. 
Pro: 12, Zdržel se: 0, Proti: 0 
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6. Vyhlášení výzvy k předkládání žádostí o dotaci z dotačního programu „Podpora budování 
infrastruktury cestovního ruchu v PK“ na rok 2019 
Ředitelka svazku informovala přítomné o vyhlášené výzvě dotačního programu „Podpora budování 
infrastruktury cestovního ruchu v PK“ na rok 2019. Výzva byla vyhlášena 13. 11. 2018. Příjem 
žádostí probíhá od 2. 1. 2019 do 31. 1. 2019. Minimální  výše dotace 50 000,- Kč a maximálně 
může dosáhnout 200 000,- Kč. Dotace současně  může dosáhnout maximálně 70 % z celkových 
způsobilých nákladů projektu. V rámci jednoho dotačního programu může žadatel získat podporu 
na více projektů. Na rok 2019 navrhla předložit žádost složenou z dílčích aktivit projektu – pořízení 
nového chemického WC k rozhledně Terezce, obnovu uvítacích cedulí mikroregionu, obnova 
značených okruhů a  pasportizačních čísel na dřevěných sloupcích, stojany na opravu kol, stůl u 
Toulovcovy rozhledny + prvky pro  děti (houpadlo), stoly a lavičky u rozhledny Terezky, oprava 
stojanu v Poličce.  
 
Valná hromada bere na vědomí informaci k vyhlášení výzvy k předkládání žádostí o dotaci z 
dotačního programu „Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu v PK“ na rok 2019 
Valná hromada schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt  s názvem „Budování a obnova 
infrastruktury cestovního ruchu v mikroregionu Toulovcovy Maštale“ a ukládá ředitelce svazku 
zpracování a podání žádosti o dotaci a pověřuje předsedu podpisem žádosti. 
Pro: 12, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
7. Vstup TIC Maštale do ATIC (asociace turistických informačních center) 
Ředitelka svazku navrhla přítomným vstup TIC Maštale do asociace turistických informačních 
center. V současné době je TIC certifikovaným TIC, poskytuje informace souvisejících s cestovním 
ruchem turistům a návštěvníkům kraje, sbírá a aktualizace údaje databanky krajského turistického 
portálu www.vychodni-cechy.info. Na základě splnění těchto podmínek má možnost čerpat dotaci 
na provoz TIC (letos 50 487 Kč). Roční poplatek činí 2 500 Kč. Členství v asociaci turistických 
informačních center kromě výše uvedeného nabízí odborná školení a další vzdělávání členů; ve 14 
krajích ČR se každoročně pro členy asociace organizují bezplatné vzdělávací semináře s 
aktuálními tématy (komunikace s klienty, sociální sítě, zážitkové průvodcovské služby apod.), 
odborné zájezdy, zveřejňování adresy a informací o TIC na internetových stránkách a v 
elektronickém Zpravodaji asociace, v tiskovinách a další propagace v mapách, průvodcích, 
atlasech dle dohody s vydavateli - např. Kartografie Praha, Shocart), prezentace asociace a 
kontaktů na členy na veletrzích Regiontour v Brně a Holiday World Praze. Členský příspěvek je o 1 
500 ročně vyšší, celkem 4 000 Kč. Být členem ATIC znamená být členem prestižní organizace a 
možnost čerpat výše uvedené výhody. 
 
Valná hromada schvaluje vstup TIC Maštale do ATIC (asociace turistických informačních center. 
Pro: 11, Zdržel se: 0, Proti: 0 (1 odešel) 
 
 
8. Členské příspěvky na rok 2019  
Předseda a ředitelka svazku seznámili přítomné s návrhem výše členských příspěvků na rok 2019. 
Valné hromadě byl předložen návrh na zvýšení členských příspěvků a byly prezentovány důvody 
pro jejich zvýšení. Cílem svazku je zajištění kvalitních služeb návštěvníkům mikroregionu (více 
materiálů, turistického zboží, nabídka programů podle délky pobytu, soutěže, questy), kvalitnější 
informace a přístup od pracovníka TIC, kvalitní obsluha muzea, větší propagace, zvýšení 
návštěvnosti regionu, závod Cyklo Maštale se silnými partnery na profesionální úrovni, zpracování 
více projektových záměrů do kontejneru projektů, realizace více projektů (v závislosti na 
možnostech spolufinancování svazku), pomoc jednotlivým obcím v oblasti dotací. Aby se dále 
mohla rozvíjet a rozšiřovat činnost svazku, je zapotřebí zaměstnat trvale druhého zaměstnance. 
Navýšená částka bude určena na mzdové náklady nového zaměstnance. 
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Valná hromada schvaluje členské příspěvky na rok 2019 ve výši 100,- Kč na obyvatele. 
Pro: 8, Zdržel se: 3, Proti: 0 

 
9. Návrh rozpočtu na rok 2019 
Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2019 byl řádně zveřejněn na úředních deskách jednotlivých 
členských obcí v termínu 15 dní před jeho projednáním a schválením VH. Původně zveřejněný 
rozpočet byl na jednání VH přehodnocen. VH v důsledku plánování dalšího rozvoje turistického 
ruchu, v důsledku plánování nových služeb poskytovaných návštěvníkům mikroregionu s cílem 
ještě více zviditelnit mikroregion obcí a přilákat sem více návštěvníků, přijala opatření k naplnění 
těchto cílů. Po přehodnocení stávajícího stavu byl schválen přebytkový rozpočet s tím, že 
rozpočtované příjmy se plánují ve výši 2.180 tis. Kč a výdaje ve výši 2.080 tis. Kč. Rozdíl mezi 
příjmy a výdaji ve výši 100 tis. Kč bude použit na periodické splátky jistiny úvěru přijatého od 
České spořitelny v roce 2014. Závaznými ukazateli jsou v navrhovaném rozpočtu úroveň „Příjmy 
celkem“ a „Výdaje celkem“. VH návrh rozpočtu na r. 2019 v tomto členění schvaluje. 
 
Valná hromada schvaluje návrh rozpočtu na rok 2019. Návrh rozpočtu je přílohou tohoto zápisu. 

Pro: 10, Zdržel se: 1, Proti: 0 
 
10. Účast TIC Maštale na veletrzích 
Ředitelka svazku informovala přítomné o plánované účasti TIC Maštale (prezentace turistické 
oblasti Toulovcovy Maštale a mikroregionu) na veletrhu cestovního ruchu  INFOTOUR  & 
CYKLOTURISTIKA v Hradci Králové v termínu 8. a 9. března (cena 10 300 Kč) a na veletrhu v 
Lysé nad Labem s názvem Regiony ČR a Dovolená, veletrh je zaměřen nejen na města, obce a 
mikroregiony, ale také na informační centra celé České republiky, termín 11. dubna – 13. dubna 
2019 (cena pro certifikovaná TIC 4 000 Kč). Nabídla členským obcím možnost prezentace na 
těchto veletrzích prostřednictvím různých propagačních materiálů obce. 
 
Valná hromada bere na vědomí účast TIC Maštale na veletrzích  
 
 
11. Zpráva o činnosti svazku v roce 2018 
Ředitelka svazku informovala přítomné o činnostech a aktivitách, které sdružení během roku 2018 
realizovalo. Zpráva je přílohou zápisu. 

Valná hromada bere na vědomí informaci k činnosti svazku v roce 2018. 

 
12. Různé (návštěvnost rozhleden, Cyklo Maštale 2019, přistoupení nového člena do 
svazku) 

• Ředitelka svazku informovala přítomné o návštěvnosti na rozhlednách a v Muzeu dýmek 
v turistické sezóně 2018. Z grafů vyplývá celkový nárůst ve všech provozovnách, stoupá 
zájem o rodinné vstupné a počet dětských návštěvníků. Celkem za sezónu navštívilo dané 
provozovny více než 14 000 návštěvníků. Graf návštěvnosti je přílohou tohoto zápisu. 

• Cyklo Maštale 2019 – na Pk domluven termín dle požadavků ČSOP Rybák SVITAVY na 
22. 6. 2019, tratě zůstávají stejné jako 2018, přihlašování již spuštěno, v současné době 
probíhá komunikace s partnery, byly rozeslány žádosti o souhlas s vedením tratí.  

• přistoupení nového člena do svazku – předseda svazku informoval přítomné o projevení 
zájmu obce Předhradí o připojení k našemu mikroregionu. V současné době proběhla 
pouze informativní schůzka mezi starostou obce Předhradí a předsedou svazku. Valné 
hromadě byl předložen tento záměr a otázka, zda dále v jednání pokračovat. Valná 
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hromada bere na vědomí tuto informaci a na následující Valnou hromadu navrhla přizvat 
starostu obce Předhradí. 

 
Valná hromada bere na vědomí informaci k různé 
 
17. Schválení usnesení 
Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
 
Přednesené usnesení bylo schváleno  10 hlasy, 1 se zdržel.   
 
V Proseči 6. 12. 2018 
 
Předseda svazku:   ^^^^^^^^^^^^^ 
 
Ověřovatelé zápisu:   ^^^^^^^^^^^^^ 
 

^^^^^^^^^^^^^         
 

 
 
zapsala: Lucie Oherová 


